
 

 

 

Referat fra Styringsdialogmøde/ Rødekro Andelsboligforening  

 

Deltagere: 

Aabenraa Kommune: Tom Wienke, Stine Hansen  

Rødekro Andelsboligforening: Hans Appel, Hans Christian Nielsen 

 

 

1. Velkomst 

Præsentation af Stine Hansen, ny medarbejder for opgaven omkring støttet bo-

ligbyggeri.  

 

2. Årsregnskab og styringsdialog 

Intet at bemærke. 

Positivt på alle parametre 

En veldreven boligforening. 

 

I forhold til effektiviseringspotentiale – Arbejder på at sammenlægge afdelin-

ger, så der herved vil være færre omkostninger til blandt andet revision. Fra 10 

til 3 afdelinger. Beslutning som skal til afstemning blandt beboerne.  

Generelt – problemer med at få aktiveret beboerne i forhold til lokaldemokrati-

et.  

 

3. Udlejningssituation 

 

 

4. Fremtidsplaner for organisation og afdelinger 

Vil gerne på sigt bygge bag ved Fladhøj. Rækkehuse 40-50 stykker. Melding fra 

kommunen at den nuværende prioritering i forhold til nybyggeri er: Cimbria 

(Færddiggørelse), Dams Have Felsted, Fjordbakkerne.  

 

5. Næste styringsdialogmøde 

2019, den 28. oktober, klokken 10-11 

 

6. Eventuelt 

Bemærkninger i forhold til det afholdte fælles dialogmøde. Der er behov for en 

anden dirigent, i forhold til afvikling af møder. 

 

Rødekro Andelsboligforening stiller sig uforstående overfor postulat fremført på 

møde fra anden boligadministrationsorganisation, vedrørende økonomi.  

Rødekro Andelsboligforening opfordrer Aabenraa Kommunen til at tegne det 

rette billede overfor politikerne. Aabenraa Kommune vil i sin årlige redegørelse 

til politikerne understrege at Rødekro Andelsboligforening fungere som en vel-

drevet boligforening.   
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